
Vážené sestry, vážení bratři hasiči, vážení hosté, 

dovolte mi, abych vás seznámil s činností ORM za volební období 2015 – 2020. 

V tomto období ORM pracovala v počtu 13. členů pod vedením Petra Bordovského. Rada se scházela 

pravidelně na svých jednáních dle stanoveného plánu práce, kde pracovala na přípravě činnosti 

kolektivů MH a dorostu v oblasti požární ochrany. 

Rada zajišťovala, ve spolupráci s vybranými SDH, postupové soutěže Hry Plamen a soutěže dorostu. 

ORM dále zaštíťuje ligu mladých hasičů Floriánek Cup. V loňském roce jsme oslavili již 20. ročník 

konání této ligy. Za tento úspěch bych chtěl poděkovat hlavně panu Radomíru Fešarovi, Jaroslavu 

Hodulákovi a Pavlu Poláškovi, kteří se o tyto soutěže starají po celou dobu jejich konání. 

Každý rok rada zajišťuje periodické školení vedoucích mládeže, kde také vyškoluje i nové vedoucí 

mládeže. Toto školení již několik let pořádáme v Ústřední hasičské škole v Jánských Koupelích. Všichni 

účastníci, po úspěšném ukončení školení, získají osvědčení o odborné způsobilosti vedoucího 

mládeže. 

V uplynulém období rada zajišťovala školení rozhodčích soutěží MH a dorostu. V únoru letošního 

roku vyhlásila Ústřední odborná rada kurz rozhodčích I. stupně, které se uskutečnilo v Ústřední 

hasičské škole v Přibyslavi. Tento kurz absolvovalo 5 rozhodčích z našeho okresu, kteří získali tento 

stupeň odbornosti. Tímto bych jim chtěl poděkovat za kvalitní přípravu. 

Na začátku září se družstva našeho okresu, které si vybojují postup na tuto soutěž, zúčastňují 

Pohárové soutěže krajského starosty. I přes velkou konkurenci družstev z celého kraje se vždy naše 

kolektivy umísťují na předních místech. 

S výsledky soutěží vás seznamovat nebudu, protože soutěží za uplynulých 5 let proběhlo nespočetně 

a také za dosažené výsledky MH nemá zásluhy ORM, ale vaši vedoucí ve sborech, kteří práci s mládeží 

věnují spousty svého volného času, většinou i na úkor vlastních rodin. Proto bych jim chtěl za jejich 

práci, s našimi nástupci, moc poděkovat. 

Dále bych chtěl poděkovat, za vykonanou práci, všem členům bývalé rady a popřát nové radě dobrou 

partu a příjemnou práci po celé volební období. 

Závěrem mi dovolte poděkovat  VV OSH Nový Jičín a starostovi OSH panu Stanislavu Kotrcovi za 

výbornou spolupráci. 

 

 

 

 

                    Petr Bordovský 

                    vedoucí ORM 


